
Jason was called to the Hong Kong Bar in 2022 and joined Chambers upon the 

completion of his pupillage with a number of leading practitioners including Dr. 

David Fong and Mr. Charles J. Chan.  He is developing a broad civil and commercial 

practice with a strong focus in arbitration.  Jason is currently acting as Counsel in a 

number of HKIAC arbitrations.  He has also appeared as Counsel in the High Court 

of the Hong Kong SAR. 

 

Before joining the Bar, Jason graduated among the top of his class at Columbia with 

subject prize in international law (top of the Law School) and straight-A distinction in 

all arbitration-related subjects. 

 

Aside from acting as an advocate, Jason also accepts appointment as tribunal 

secretary.  He has successfully completed the inaugural SCIA&SCIAHK Dual 

Qualification Tribunal Secretary Training Program. 

 

Contact at jasonphwong.counsel@gmail.com 

 

黄大律师于 2022 年获认许为香港大律师。他于跟从包括方兆文博士及陈永豪大律师等领

先的大律师完成其实习后加入了夏悫大律师办事处。黄大律师正拓展在民商法方面的业

务，尤其专注于仲裁。他现时于数宗于香港国际仲裁中心进行的仲裁中担任代表律师，并

曾代表客户于香港高等法院出席庭审。  

 

于成为大律师前，黄大律师于哥伦比亚法学院名列前茅修毕其法学硕士，包括于所有和仲

裁相关的科目中取得优异成绩，并获颁发国际法的科目奖项（全法学院第一名）。  

 

除了代表客户出席庭审外，黄大律师亦接受担任仲裁庭秘书的委聘。他成功通过了由深圳

国际仲裁院和华南（香港）国际仲裁院联合举办的首届双城两院双认证仲裁庭秘书资格培

训计划。  

 

电邮：jasonphwong.counsel@gmail.com 
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